
 

Besluitenlijst Commissie Planning & Control Voorschoten 
Datum 23-05-2018 

Tijd 19:30 - 22:30 

Locatie Raadzaal Voorschoten 

Voorzitter Dhr. M.P.A. van Oostrum 

Toelichting De commissie vergadert in beslotenheid. De concept-jaarrekening is nog niet af 

en nog niet voorzien van de benodigde verklaringen. Wel geeft deze voldoende 

inzicht om het onderzoek op te baseren. 
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Opening en mededelingen 

Besluit 

De voorzitter concludeert dat de volgende personen de vaste leden van deze 

commissie zijn: Saskia Boom (D66), Ad de Graaf (PvdA), Andre in 't Veen (VVD), 

Hans van der Elst (ONS), Albert Deuzeman (GL), Rene Zoetmelk (CDA). 

De voorzitter en griffie geven een toelichting op de voorgestelde werkwijze van de 

commissie. Daartoe is ook een notitie opgesteld. Op een later moment kan de 

commissie zelf nog bepalen wat de uiteindelijke werkwijze zal zijn. 

Op suggestie van de PvdA wordt aan de notitie, onder punt 3, nog een 

gedachtenstreepje toegevoegd met: 'de bevindingen van de accountant over de 

kwaliteit van het financieel beheer. 
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Besluitenlijst vorige vergadering 

Besluit 

Conform vastgesteld. 
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Ingekomen stukken / informatie 

Besluit 

Afgesproken wordt om de managementletter in de volgende vergadering nader met 

de accountant te bespreken. Diverse leden hebben er nadere vragen over. 
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Presentatie en instructie over de ontwerp-jaarrekening en ontwerp-

jaarverslag 2017 door afd. Financien 

Besluit 

De afdeling financiën geeft een korte presentatie over de jaarrekening. Een punt van 

aandacht dat uit de commissie naar voren komt is hoe er wordt gecommuniceerd 

over het overschot van 3,9 miljoen. Dit lijkt heel rooskleurig, maar dat ligt 

genuanceerder. De wethouder geeft aan dat hij in het gesprek met de pers goed 

heeft uitgelegd hoe het in elkaar zit, maar dat hij niet kan beïnvloeden hoe de pers 

dit begrijpt en in een artikel verwerkt. Bij verdere communicatie zal hiervoor 

aandacht zijn. 
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Inhoudelijke behandeling van de ontwerp-jaarrekening 2017 

Volgens de Verordening Commissie planning en control onderzoekt de commissie de 

jaarstukken bestaande uit de jaarrekening en het jaarverslag en brengt daarover 

verslag uit aan de raad. Met de jaarstukken legt de gemeente Voorschoten 

verantwoording af over het gevoerde beleid in 2016 en de daarbij behorende 

financiën. 

Er zijn nog geen afspraken gemaakt over de wijze waarop de commissie dit 

onderzoek uitvoert. Voor dit jaar zijn er twee vergaderingen van de Commissie voor 

Planning en Control gepland om dit te doen. Of dit genoeg is, zal de commissie 

moeten bepalen op basis van de werkwijze die zij wil volgen. In de eerste 

vergadering zal de commissie de beschikking krijgen over het ontwerp van de 

jaarrekening en jaarverslag. In de tweede vergadering op 30 mei zullen de formele 



 

raadsstukken ter beschikking komen, die openbaar in de commissie Burger en 

Bestuur en de gemeenteraad zullen worden behandeld resp. vastgesteld. 

Zie verder bijgaande notitie van de griffie "Werkwijze onderzoek jaarrekening door 

Commissie voor Planning en Control" 

 

Besluit 

Op de vraag wanneer de goedkeurende verklaring van de accountant er is antwoordt 

de wethouder dat deze op tijd zal zijn voor behandeling in commissie en raad. Op de 

vraag van verschillende leden over de oorzaak van de onderuitputtingen, o.a. op 

sociaal domein, zegt de wethouder toe met een nadere schriftelijke onderbouwing te 

komen. Op de vraag of het overschot sociaal domein niet in de reserve sociaal 

domein kan worden gestort antwoordt de wethouder dat de raad zelf heeft besloten 

de reserve sociaal te maximeren tot 1,5 miljoen en dat hij al vol zit. Op de vraag 

over het vullen van de voorzieningen van de beheersplannen wordt geantwoord dat 

deze nu op niveau zijn. Op de vraag van verschillende leden over de subsidie voor 

de wandelpaden Duivenvoordecorridor, komt de wethouder schriftelijk terug, 

evenals de vraag over de structuurvisie. Op de vraag over het beheersniveau van de 

openbare ruimte wordt geantwoord dat het besluit hierover al is genomen bij de 

vaststelling van de begroting, maar dat de effecten in 2018 worden meegenomen. 

Op de vraag over het bedrag van ong. 16.000 voor multifunctionele accommodatie 

wordt geantwoord dat hiervoor in 2017 een plan van aanpak is opgesteld. Op de 

vraag over het bedrag voor de statushouders en of dit echt in 2018 uitgegeven zal 

worden zal de wethouder terugkomen. Op de vraag of het overschot niet beter 

besteed kan worden aan het aflossen van schulden antwoordt de wethouder dat dit 

niet altijd eenvoudig kan omdat het soms duur is om veel in 1x af te lossen. En de 

3,9 miljoen is ook geen cash geld. En door het geld in de reserve te storten hoeft er 

minder geld geleend te worden. daarnaast geeft de wethouder aan dat het overschot 

voornamelijk bestaat uit incidentele opbrengsten en het structureel van weinig 

waarde is. Op de vraag over hoe de waarde van de te verkopen accommodaties 

wordt bepaald antwoordt de wethouder dat het gaat om de verkoopprijs minus de 

boekwaarde. Op  de vraag over wat nu precies 'overhevel' geld is en wat nieuw 

beleid is, komt de wethouder terug na raadpleging van de vakafdelingen. 
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Rondvraag 

Dit agendapunt is bedoeld voor vragen over actuele bestuurlijk-inhoudelijke zaken. 

Onderwerpen voor dit agendapunt moeten 24 uur tevoren worden aangemeld bij de 

griffie. De rondvraag is bedoeld voor vragen over actuele onderwerpen, die niet op 

de wijze als in artikel 39 Reglement van Orde kunnen worden gesteld, omdat de 

actualiteit dit vergt. Louter technische of informatieve vragen worden op een andere 

wijze gesteld. 

 

Besluit 

Op de vraag of de gemeente klaar is voor de nieuwe privacywet antwoordt de griffier 

dat hieraan in de organisatie wordt gewerkt, dat er een functionaris is aangesteld. 

De wethouder geeft aan dat hij hierop nog terug komt. 

De griffier informeert of de commissie volgende week nog behoefte heeft aan een 

uitgebreidere presentatie. De commissie geeft aan dat niet nodig te vinden. De 

presentatie van deze vergadering zal aan de leden beschikbaar worden gesteld via 

Ibabs. 
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Sluiting 

Besluit 

Ca. 21.15 uur. 

 

 


